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Premierul Dacian Cioloș a comentat, marți, decizia Parlamentului de a elimina taxa
radio-tv, afirmând că independența televiziunii și a radioului public țin și de sursa de
finanțare și, ca urmare, această hotărâre plasează situația financiară a celor două
societăți în afara legii.

"În momentul de față, practic, suntem în afara legii pentru că, din câte m-au informat
colaboratorii, legea spune că statul nu poate să finanțeze o televiziune publică 100% din
bugetul de stat din diferite motive. Unul din elementele de independență a televiziunii publice e
legat și de sursa de finanțare. Deci trebuie să ne gândim la ce vrem în loc și chiar m-aș bucura
ca cei care au decis aceste lucruri să vină să ne spună la ce se gândesc pentru viitor", a
declarat Cioloș, aflat în vizită de lucru la Centrul Tehnic Titu al Grupului Renault.
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